
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 29. května  2008 

 
 
  Přítomni: Kristýna Cílková, BcA. Petr Dub, DiS.Vratislav Černý, ak. mal. Vladimír Merta,  
  doc. Mgr. Jana Preková ,  prof. ak.soch. Tomáš Ruller, Mgr. Veronika Psotková,  
  prof. PhDr. Jan Sedlák,CSc.,  ak.mal. Margita Titlová 
                 
Omluven: prof. ak.mal. Martin Mainer, prof.ak.mal.Peter Rónai,   
Nepřítomni:  
Hosté:   Mgr. Richard Fajnor 
 
 
Program zasedání je následující: 
 
1. Schválení  programu (ak.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 14. 5. 2008 v Brně (ak.mal. Merta); 
3. Zpráva  o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
4. Předložení směrnice děkana FaVU VUT v Brně k zavedení elektronického indexu (Mgr. Fajnor); 
5. Předložení směrnice děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách k  přijímacímu řízení na akademický rok 2009/2010 

(Mgr. Fajnor); 
6. Předložení studijních plánů na akademický rok 2008/2009 (Mgr. Fajnor); 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta) 
8. Různé 
 
Ad 1.  Schválení programu 
 
Prof.Ruller navrhuje do bodu Různé zařadit téma výběrové řízení na obsazení míst v Kabinetu video. 
Ak.mal. Merta navrhuje projednat v Různém schválení připomínek z AS VUT  k vnitřním předpisům FaVU 
Prof. Ruller navrhuje přiřadit do různého bod č. 1 z minulého zápisu - problematika Kabinetu video a strukturu fakulty.  
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Zdržel se: 1 
Proti. 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu 
 
Prof. Ruller navrhuje schválení těchto změn v minulém zápisu AS: 
 
Bod  4 - odstranit větu:  "Dle informace prof. Rullera byl schválen rezervní fond ve výši 10 mil.Kč". 
Bod 8 - bod z různého (využití kabinetu video) pozměnit větu - byl částečně prodiskutován v bodě 3. 
 
BcA. Dub navrhuje tyto změny v minulém zápise AS: 
bod 5 - větu "Vedení RVŠ se jednáních o koeficientech nezúčastní" nahradit větou "Předsednictvo rady jednání o 
koeficientu dosud nerevidovalo" 
          - větu "V současné době jedinou možností........ " nahradit větou "V současné době je jednou z posledních           
možností ..... 
          - vynechat větu  "Rektor zde může vystoupit a ....................." 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Zdržel se: 1 
Proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 3.  Zpráva o činnosti FaVU 
 
Děkan informoval senát o krizové situaci vzniklé náhlým onemocněním referentky studijního oddělení  pí Uhrínové.  



Oznámení o krizové situaci bude  vyvěšeno na nástěnkách fakulty a na webových stránkách FaVU. 
Děkan se obrátil o  pomoc na studijní oddělení ostatních fakult. 
 
Včera proběhly konkurzy  - v případě ateliérů designu je z výsledků konkurzů jasné,  že ateliéry v současné formě jsou 
akceptovatelné. Doporučení komise týkající se návrhů o délce zaměstnání ale  daleko převyšují možnosti fakulty.  
V případě konkurzu na místo vedoucího Katedry teorií se dnes děkan setká s dr. Chamonikolasovou za účelem 
projednání možného nástupu na FaVU. 
 
Ad 4.  Předložení směrnice děkana FaVU VUT v Brně k zavedení elektronického indexu 
 
Mgr. Fajnor  informoval o tom, že studenti by rádi upřesnili terminální povinné ověřování seznamu kurzů na další 
akademický rok.  Mgr Fajnor ale nemíní  ustupovat ze svého stanoviska k tomuto bodu směrnice  a očekává od studentů 
upřesnění návrhu.  
BcA. Dub připomíná problematiku nefunkčnosti Apolla.  
 
Ke směrnici děkana FaVU VUT v Brně k zavedení elektronického indexu  běží předkládací lhůta  
 
Ad 5.  Předložení směrnice děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách k  přijímacímu řízení na akademický rok 
2009/2010  
 
Usnesení AS: 
AS FaVU vyzývá děkana ke svolání schůzky pedagogů, na které bude směrnice děkana o podmínkách k přijímacímu  
řízení na akademický rok 2009/2010 projednána,  a zároveň vyzývá oborovou radu, aby probrala podmínky přijímacího 
řízení pro DSP. 
Ze zasedání se vzdálil BcA. Dub.  
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Zdržel se: 1 
Proti: 0 
 
Usnesení přijato.  
 
Ad 6.  Předložení studijních plánů na akademický rok 2008/2009 
 
Tento bod byl odložen na příští zasedání AS FaVU. 
 
Na zasedání AS se dostavil prof.Sedlák. 
Na zasedání AS se vrátil BcA. Dub 
 
Ad 7.   Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU 
 
AS FaVU stanovuje termín příštího zasedání AS FaVU na 18. 6. 2008 v 18.00 hod.  
 
Hlasování: 
Pro: 9 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 8.  Různé 
 
Ak.mal. Merta sdělil, že  připomínky AS VUT  k vnitřním předpisům FaVU byly ze strany AS FaVU akceptovány, ale 
je nutné aby, legislativní komise AS FaVU zapracovala akceptované změny do dokumentů a zašle je na adresu AS 
VUT. Zapracování připomínek do vnitřních předpisů  zajistí Mgr. Psotková ve spolupráci s prof. Sedlákem. 
 
Senát prodiskutoval problematiku výběrového řízení na obsazení míst v Kabinetu video a stanovisko sdělí osobně 
děkanovi předseda AS FaVU. 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval:  akad. mal. Vladimír Merta 



 
 
 
 


